
 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Mandag, den 20. september 2017 kl. 19:00 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat  

3. Siden sidst / Bordet rundt 

Karina: 

Håndbold Senior er kommet godt i gang! Damerne stiller i år med et hold i serie 2 og et hold i 

serie 1. 

Jan: 

Vedr. multibanen, så er kommet flere midler i puljen og der arbejdes for at multibanen bliver 

en realitet i 2018. 

Der var fin deltagelse ved ”Stafet for livet” i Ribe, men plads til flere fra Egebæk-Hviding. 

Conventus er blevet opdateret er betalingssitet er klar på hjemmesiden. Ditte udarbejder en 

procedure for opslag på FB og udsendelse via Conventus. 

Fodbold Senior damer har startet et holdsamarbejde med Ribe BK. 

 

4. Økonomi 

5. E-sport kontingent  

Der er et ønske om at få oprettet et 3 måneders kontingent til E-sport. Henrik tager kontakt 

til udvalget, da det kræver, at én fra udvalget løbende tjekker tilmeldingslisten for 

udløbsdatoer. 

 

 



KAC 

Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på en problematik omkring manglende rengøring i 

hallen. Bestyrelsen retter henvendelse til KAC. 

6. Eventuelt 

Gymnastikudvalget ønsker at deres trænere får en trøje til brug ved deres træning samt 

opvisning. 

Jan sender mulige datoer for julefrokosten ud til bestyrelsen. 

 

Næste bestyrelsesmøde, mandag den 23. oktober kl. 19:30. 

 

 


